

Leiter der Einwanderungs- und Zollbehörde San Diego
Gregory J. Archambeault
San Diego Immigration and Customs Enforcement (ICE)
ERO Field Office Director
ICE Field Office, 880 Front Street #2242
San Diego, CA 92101
USA
Gregory.J.Archambeault@ice.dhs.gov

Kopie an

Botschaft der Vereinigten Staaten von Amerika
Frau Robin Suzanne Quinville
Geschäftsträgerin a.i.
Clayallee 170
14195 Berlin
Fax: 030-83 05 10 50 oder 030-831 49 26
E-Mail: feedback@usembassy.de

Sehr geehrter Herr Direktor Archambeault,

Die 41-jährige Transfrau Maura aus Nicaragua ist seit April 2019 in der Hafteinrichtung der US-Einwanderungs- und Zollbehörde ICE im kalifornischen Otay Mesa inhaftiert und dort Menschenrechtsverletzungen und mangelnder medizinischer Versorgung ausgesetzt. Die ICE ist rechtlich befugt nach eigenem Ermessen über eine Freilassung zu entscheiden.

Maura sucht in den USA Schutz, da sie bei einer Abschiebung nach Nicaragua als Transfrau um ihr Leben fürchtet. Nicaragua ist kein sicherer Ort für Lesben, Schwule, Bisexuelle, Trans- und Intergeschlechtliche (LGBTI) und insbesondere nicht für Transfrauen.

Mauras fortgesetzte Inhaftierung schadet ihr, ist unnötig und untergräbt die ausgesprochene Selbstverpflichtung der aktuellen US-Regierung zu einer antirassistischen und menschenrechtskonformen Politik.

Bitte lassen Sie Maura frei, während sie ihr Recht wahrnimmt, Schutz in den USA zu suchen.

Mit freundlichen Grüßen

Leiter der Einwanderungs- und Zollbehörde San Diego
Gregory J. Archambeault
San Diego Immigration and Customs Enforcement (ICE)
ERO Field Office Director
ICE Field Office, 880 Front Street #2242
San Diego, CA 92101
USA
Gregory.J.Archambeault@ice.dhs.gov

copy to

Botschaft der Vereinigten Staaten von Amerika
Frau Robin Suzanne Quinville
Geschäftsträgerin a.i.
Clayallee 170
14195 Berlin
Fax: 030-83 05 10 50 oder 030-831 49 26
E-Mail: feedback@usembassy.de

Dear Field Office Director Archambeault,

I write to urge you to immediately release Maura, a 41-year-old transgender woman from Nicaragua. She has been detained by Immigration and Customs Enforcement (ICE) at the Otay Mesa Detention Center in California since April 2019, where she has suffered abuse and lacks adequate medical care. ICE has the legal and discretionary authority to release her.

Maura is now seeking protection because she fears for her life if returned to Nicaragua as a transgender woman. Nicaragua is not safe for lesbian, gay, bisexual, transgender, and intersex (LGBTI) individuals, particularly trans women.

Maura's continued detainment is harmful, unnecessary, and undermines President Joseph Biden's stated commitment to upholding racial justice and human rights.

I urge you to release Maura while she pursues her right to seek protection in the United States of America.

Yours sincerely,